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PROTOKÓŁ Nr LXXIII/2023 

z Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 1 marca 2023 roku 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył LXXIII w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze 

14 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Burmistrz Dorotę Łukomską, Skarbnika Gminy, 

Radnych, Prezes ZNP Panią Teresę Polak, Sołtysów oraz przedstawicieli Wojskowego 

Centrum Rekrutacji w Kielcach majora Krzysztofa Nowickiego, starszego szeregowego 

Krzysztofa Doniec.  

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos majorowi Krzysztofowi Nowickiemu, który 

przedstawił zasady naboru do dobrowolnej zasadniczej służby wojskowej, terytorialnej służby 

wojskowej, szkolnictwa wojskowego, Legii Akademickiej oraz inny możliwości jakie 

proponują Siły Zbrojne.  

Głos w dyskusji zabrali.  

Radny Tomasz Kurcbart. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej.  

Ad.pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że dodatkowo do Rady 

Miejskiej wpłynęły następujące projekty uchwał w sprawie przekazania skargi 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach, projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na rozłożenia na raty wierzytelności Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Stąporkowie przypadających od najemcy lokalu komunalnego, projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2023-

2030, projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Kielcach. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

−  „za” – 12 głosów 

 − „przeciw” – 0 głosów 

 − „wstrzymało się” – 2głosy 

wprowadziła powyższy projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad 

pkt.7 ppkt. i. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenia na raty wierzytelności Zakładu 
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Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie przypadających od najemcy lokalu 

komunalnego. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wprowadziła powyższy 

projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.7 ppkt. j. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków 

na lata 2023-2030. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

−  „za” – 13 głosów 

 − „przeciw” – 0 głosów 

 − „wstrzymało się” –1 głos 

wprowadziła powyższy projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad  

pkt.7ppkt. k. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi 

jego integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2023 rok. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

−  „za” – 12 głosów 

 − „przeciw” – 0 głosów 

 − „wstrzymało się” –2 głos 

wprowadziła powyższy projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad  

pkt.7ppkt. l. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi 

jego integralną część. 

W związku z wprowadzonymi do porządku obrad poprawek Przewodniczący Rady Miejskiej 

odczytał jego kształt po naniesionych przez radę zmianach:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXI i LXXII sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w przedszkolu oraz szkołach prowadzonych przez Gminę 

Stąporków za rok 2022. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024 roku (dwa projekty), 

b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Stąporków w 2023 roku, 
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c) uchwalenia programu osłonowego Gminy Stąporków „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2023, 

d) uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Stąporkowie w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu 

gminy Stąporków, obręb geodezyjny Niekłań Mały, (teren przedsiębiorstwa GASPOL 

S.A), 

e) uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Stąporkowie w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu 

miasta Stąporków, położonego w rejonie skrzyżowania ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego 

i ul. Stanisława Staszica, 

f) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu 

użytkowego,  

g) nadania nazwy ulicy w mieście Stąporków,  

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów 

i budynków jako działka nr 773, położonej w obrębie 0031 Świerczów, stanowiącej 

własność Gminy Stąporków, 

i) przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach, 

j) wyrażenia zgody na rozłożenia na raty wierzytelności Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Stąporkowie przypadających od najemcy lokalu komunalnego, 

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2023-2030, 

l) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2023 rok. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Radny Edward Mazur wniósł uwagę dotyczącą projektów uchwał w sprawie zgody 

na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024 roku. Powiedział, iż nie zachodzi potrzeba 

wprowadzania dwóch projektów uchwał. Wyjaśnił, iż w chwili głosowania Radni podejmują 

decyzję o przyjęciu lub odrzuceniu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że temat zostanie poruszony w dalszej części 

tj. w punkcie dotyczącym funduszu sołeckiego.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad LXXIII sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

LXXIII sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Radna Elżbieta Kołodziej opuściła obrady sesji. 

Ad.pkt.3. Przyjęcie protokołów z LXXI i LXXII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty protokołów z poprzednich sesji 

zostały przesłane Radnym drogą mailową oraz wyłożone w biurze Rady Miejskiej. 

Radny Edward Mazur zwrócił się z prośbą, aby przesyłane elektronicznie protokoły były 

opatrzone wszystkimi załącznikami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, żeby wszelkie uwagi zgłaszane były przed 

rozpoczęciem obrad.  
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W głosowaniu jawnym protokół LXXI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez Radnych jednogłośnie 13 głosami „za”.  

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za” – 12 głosów 

− „przeciw” – 0 głosów 

− „wstrzymało się” – 1 głos 

przyjęła protokół LXXII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację o działaniach 

między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska przedstawiając sprawozdanie między sesyjne 

poinformowała, iż zajmowano się między innymi przygotowaniem planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu po byłym GASPOL-u oraz przy ul. Staszica i ul. Piłsudskiego. 

Nadmieniła, iż w związku z ustalonym spotkaniem i wcześniejszym opuszczeniem obrad przez 

Panią mecenas przekaże jej głos. Wyjaśniła, żeby uniemożliwić prowadzenie działalności 

związanej z niebezpiecznymi odpadami Radni Rady Miejskiej w każdej gminie muszą uchwalić 

plan zagospodarowania przestrzennego, w którym będzie zawarty taki zapis. Nadmieniła, 

iż zawarta adnotacja spowoduje to, że nikt na terenie gminy nie będzie planował uruchamiania 

działalności z niebezpiecznymi odpadami. Pani Burmistrz poinformowała, że zdania 

nie zmieniła i nie zmieni jest przeciwna tak jak większość mieszkańców gminy Stąporków, aby 

terenie gminy była prowadzona działalność z niebezpiecznymi odpadami. Dodała, że tak jak 

informowała w tej sprawie mieszkańcy już wcześniej złożyli petycję, że nie chcą takiej 

działalności. Pani Burmistrz oddała głos Pani mecenas Ewelinie Słowakiewicz. 

Pani Mecenas Ewelina Słowakiewicz podziękowała za umożliwienie wcześniejszego 

zabrania głosu. Powiedziała, że wpłynęły do niej uchwały dotyczące działań pozorujących 

zabronienie przedsiębiorcom prowadzenia niebezpiecznych działalności na terenie gminy 

Stąporków. Nadmieniła, iż wydała w tej sprawie opinię złożoną do biura rady. Wyjaśniając 

w jaki sposób powinno się procedować co rada może zrobić jakie uchwały podjąć, aby osiągnąć 

cel. Poinformowała, że omawiane uchwały są nieskuteczne. Pani mecenas powiedziała, 

że wpłynęły do niej trzy projekty uchwał dwie z nich wprowadzone zostały do porządku obrad, 

lecz są to działania pozorowane, które nie przynoszą rezultatów. Wyjaśniła, że nie wywołują 

skutku, o którym wspomnieli Radni oraz Pani Burmistrz. Podkreśliła, że nie ma takiej 

możliwości, aby w inny sposób zablokować powstawania działalności związanej 

z niebezpiecznymi odpadami na terenie gminy. Nie ma innego sposobu jak tylko przyjęcie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w którym taka działalność nie będzie 

dopuszczona. Nadmieniła, że procedurę wyjaśni Pani inspektor. Pani mecenas opowiedziała 

o skutkach prawnych. Wyjaśniła, że podjęcie uchwał, które są zaproponowane w porządku 
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obrad, czyli o uchyleniu uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu pomimo 

wskazanej prawidłowo podstawy prawnej jak i dopuszczalnej treści. W rzeczywistości uchwała 

nie jest skuteczna, powoduje, że miejscowy plan, który byłby przez Radnych przyjmowany, 

będzie obarczony wadą nieważności. Wyjaśniła, iż sama uchwała w obecnej chwili nie 

zablokuje, ani prowadzenia tam działalności ani jej nie umożliwi. Ponownie powiedziała, że 

uchwała o uchyleniu uchwał o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu jest uchwałą 

pozorną. W dalszej części wypowiedzi Pani mecenas wyjaśniła, że gdyby nie przystąpiono 

do sporządzenia miejscowego planu oraz nie wykonano tego kroku wykonawczego, który 

musiałby wykonać Burmistrz lub organ wykonawczy, to w takich okolicznościach możliwe 

byłoby uchylenie tego pierwotnego zamiaru. Natomiast w obecnej chwili uchylając pierwotny 

zamiar Radni nie wstrzymują prac nad miejscowym planem.  Burmistrz zobowiązany jest 

wykonywać to do czego został zobligowany:, skończyć miejscowy plan, ponieważ prace nad 

nim już zostały rozpoczęte. Wyjaśniła, iż z informacji jakie posiada plan jest  na etapie 

końcowym o czym wspomniała w uchwale. Ponownie poinformowała, że Burmistrz musi 

dokończyć sporządzanie miejscowego planu. Natomiast kolejny ewentualny krok, będzie 

należał do radnych tj. przyjęcie lub też nie przyjęcie uwag zgłoszonych przez przedsiębiorców. 

Nadmieniła, iż cel działania zależy od radnych to znaczy czy chcą pozwolić przedsiębiorcom 

w przyszłości na otwieranie działalności o profilu składowania, przetwarzania odpadów 

niebezpiecznych, czy chcą aby przedsiębiorcy nie składowali tych odpadów oraz nie 

powstawały działalności o takim profilu. Powiedziała, że radni mogą przyjąć zgłoszone uwagi, 

a nie przyjęte przez burmistrza, albo ich nie przyjąć, jest to rola radnych kiedy mogą 

zdecydować, nie uchylając uchwały o przystąpieniu. Ponownie powiedziała, że krok ten  jest 

nie skuteczny  ponieważ  przystąpiono już do prac nad miejscowym planem i nie można się 

cofnąć. Powiedziała, że radni mają możliwość w momencie przegłosowania uwag  zdecydować 

czy iść na rękę przedsiębiorcom, czy mieszkańcom i uniemożliwić składowania odpadów. 

Kolejnym krokiem oprócz przegłosowania tych uwag, jest przyjęcie lub nie przyjęcie 

miejscowego planu. Powiedziała, iż radni jeśli chcą zablokować powstawanie takich 

działalności muszą przyjąć plan, jeśli nie chcą, takich działalności na tym terenie, wtedy nie 

przyjmują planu. Wyjaśniła, iż są to dwie możliwości dwie instytucje, pozwalające o tym 

skutecznie decydować zgodnie z przepisami. Nadmieniła, że dzisiejsze uchwały jak i uchwała, 

która wpłynęła przed sesją,  czyli uchwała intencyjna przedstawiająca zamiar radnych, że nie 

chcą składowania odpadów. Pani mecenas poinformowała, że ostatnia uchwała nie została 

przez nią zaparafowana, ze względu na to, iż nie posiada podstaw prawnych. Dodała, 

iż wszystkie uchwały są ze sobą sprzeczne. Wyjaśniła, że intencja osoby która projektowała 

uchwały jest sprzeczna. Z jednej strony radni chcą uchylić uchwałę o przystąpieniu projektu 

i spowodować, że w przyszłości miejscowy plan będzie obarczony wadą, czyli pozwoli 

to przedsiębiorcom na prowadzenie działalności, a z drugiej strony proponowana jest uchwała 

w której rzekomo nie chcą, aby składowano te odpady. Ponownie poinformowała, że uchwała 

jest nie skuteczna intencja tych uchwał jest ze sobą sprzeczna. Wyjaśniła, że jeżeli radni chcą 

skutecznie zadziałać w tym przedmiocie to mają dwie możliwości. Głosowanie nad uwagami 

ich przyjęcie lub też nie, które zostały wniesione przez przedsiębiorców, a nie przyjętych przez 

burmistrza i ewentualnie głosowanie nad całym projektem. Powiedziała, że nie będzie 

wypowiadać się o szczegółach co na którym terenie się znajduje  ponieważ miejscowego planu 

nie analizuje od tego są pracownicy. Powiedziała, że kwestie prawne wytłumaczy.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że jeżeli Pani burmistrz wyrazi zgodę będzie 

możliwość zadawania pytań. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska wyraziła zgodę. 

Radny Edward Mazur skierował zapytanie do Pani mecenas, czy zapoznała się z uchwałami 

które zostały dostarczone radnym zarządzone przez Panią burmistrz. 

Pani Mecenas Ewelina Słowakiewicz poprosiła Pana Radnego o sprecyzowanie. 

Radny Edward Mazur powiedział, że uchwały zostały omawiane wraz z planem 

zagospodarowania przestrzennego, przygotowane przez Pana obecnego na spotkaniu. Dodał, 

że każdemu radnemu uchwały zostały wręczone.  

Przewodniczący Rady Miejskiej doprecyzował wypowiedź Radnego Edwarda Mazura, 

iż uchwały zostały przekazane osobom biorącym udział w spotkaniu. Dodał, iż nie był obecny 

na  spotkaniu.  

Radny Edward Mazur przekazał uchwały Panu  przewodniczącemu. Powiedział, iż zgodnie 

z ich treścią oraz w momencie jej podjęcia firmy działające na terenie Stąporkowa dawnej 

odlewni i dawnego WUKO nie będą funkcjonować. Poinformował, że nie odbyły się 

konsultacje z mieszkańcami jak i właścicielami tych działek. Dodał, iż Ci mieszkańcy podnieśli 

te tereny z ruin. Podkreślił, że dzięki właścicielom tych firm pracują tam ludzie. Powiedział, że 

radni zdecydowali, aby nie wprowadzać planu zagospodarowania w formie przygotowanej 

przez Panią burmistrz. Nadmienił, iż plan zagospodarowania przestrzennego powinien być 

przygotowany dla całości tzn. dla wszystkich zakładów pracy i całego miasta, a niewybranych 

dwóch miejsc. Dodał, że obok znajduje się zakład kamionek, dla którego miejscowy plan 

zagospodarowania nie jest wykonany. Radny Edward Mazur stwierdził, że zostało to wykonane 

wybiórczo. Ponownie powiedział, iż nikt nie został poinformowany o powstawaniu takiego 

planu. Dodał, że to radni powiadomili mieszkańców i właścicieli tych działek, aby zajęli się 

tym tematem. Zarzucił Pani mecenas, brak orientacji w temacie. Powiedział, że to radni 

podejmują uchwałę i radni odpowiadają czy poprzednia uchwała zostanie unieważniona, a nie 

Pani mecenas.   

Pani Mecenas Ewelina Słowakiewicz powiedziała, że zobowiązana jest do przedstawienia 

radnym prawnych aspektów oraz skuteczności danych uchwał. Wyjaśniła, że na obradach sesji 

nie jest prowadzona dyskusja nad zapisami planu. Wyjaśniając, iż nad tym radni będą mieli 

możliwość decydować przy przyjęciu uwag lub przyjęciu czy nie przyjęciu miejscowego planu. 

Dodała, iż takie narzędzie będzie skuteczne. Nadmieniła, że to co radni zaproponowali nie jest 

skutecznym narzędziem, aby umożliwić przedsiębiorcom działalności na tym terenie. 

Ponownie wyjaśniła, że nie chodzi o to jaką ma opinię tylko o to jak skutecznie działać prawnie, 

aby można było podjąć decyzję zgodnie z prawem, która nie zostanie zaskarżona. Pani mecenas 

jeszcze raz wyjaśniła iż radni dziś nie decydują o  miejscowym planie ani o treści tego zapisu. 

Dodała, że radni nie chcą decydować, ani dyskutować, a dzięki temu mieliby realny wpływa 

aby przyjąć bądź nie uwagi lub przyjąć bądź nie miejscowy plan. Ponownie powiedziała, że ta 

kwestia nie jest tematem porządku obrad. Odwołała się do wypowiedzi Radnego Edwarda 

Mazura, że to o czym mówił to czynność proceduralna wyłożenie projektu lub założeń do planu  

jest czynnością techniczną jak ma ten plan wyglądać, informując mieszkańców.  

Radny Edward powiedział, że o zgodności uchwał z prawem decyduje Wojewoda, ponieważ 

nadzoruje Radnych i uchwały przez nich podjęte.   
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Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska poinformowała, że w drodze wyjątku wyraziła 

zgodę na wcześniejsze zadawanie pytań. Powiedziała, iż wyjaśni to jak najprościej by nikt 

nikogo nie wprowadzał w błąd. Poinformowała, iż w 2021 roku została podjęta przez radnych 

uchwała o przystąpienia do utworzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dotyczący omawianych działek. Dodała, że plan jest na końcowym etapie. Wyjaśniła 

procedurę. Poinformowała, że projekt przygotowany przez projektanta został wyłożony, aby 

każdy mógł się odnieść, zarówno mieszkańcy jak i przedsiębiorcy poprzez składanie swoich 

uwag. Poinformowała, iż złożone uwagi przez przedsiębiorców zostały w większości 

zaakceptowane. Pani burmistrz nie zaakceptowała uwag, dotyczących odpadów. Odniosła się 

do słów Radnego Edwarda Mazura dotyczących odlewni które świetnie funkcjonują. 

Powiedziała, że uwagi złożone przez Pana Kowalczyka zostały zaakceptowane. Dodała, 

iż obecnie gmina jest na etapie kiedy projektant przygotowuje kolejną dokumentację 

do wyłożenia z zaakceptowanymi lub nie zaakceptowanymi uwagami przez Panią burmistrz. 

Kolejno ponownie mieszkańcy jak i przedsiębiorcy oraz radni będą mogli się do tego odnieść 

by uniemożliwić prowadzenia działalności z niebezpiecznymi odpadami. Dodała, iż w ostatnim 

czasie grupa radnych przygotowała uchwałę dotyczącą sprzeciwu prowadzenia działalności 

z niebezpiecznymi odpadami na terenie gminy Stąporków, do wykonania, zobowiązany został 

burmistrz. Dodała, iż działanie wedle projektu uchwały jest prowizoryczne. Wyjaśniła, że aby 

zobowiązać burmistrza do uniemożliwienia prowadzenia  działalności na terenie gminy 

z niebezpiecznymi odpadami, to radni rady miejskiej muszą podjąć uchwałę dotyczącą 

miejscowego planu zagospodarowania, w którym będzie zawarty zapis uniemożliwiający 

prowadzenia takiej działalności. Ponownie powiedziała, że jeżeli ktoś naprawdę chce 

uniemożliwić prowadzenia działalności z niebezpiecznymi odpadami tak jak oczkują tego 

mieszkańcy Stąporkowa i nie tylko, to radni musza podjąć uchwałę dotyczącą miejscowego 

planu zagospodarowania. Wyjaśniła,  że wniesione uwagi dotyczące ul. Staszica w większości 

zostały zaakceptowane. Kolejno po przedstawieniu dokumentacji przez projektanta ponownie, 

każdy zainteresowany będzie mógł złożyć uwagi i kolejno radni będą mogli je zaakceptować 

lub też nie. Podkreśliła, aby nie tworzyć fikcji. Nadmieniła, że jeżeli radni chcą uniemożliwić 

prowadzenia działalności z niebezpiecznymi odpadami to ich obowiązkiem jest przyjąć 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, w którym będzie dokonany zapis 

zakazujący prowadzenia nowopowstałej działalności związanej z niebezpiecznymi odpadami. 

Poprosiła, aby nie opowiadać, że działalność i odlewnia zostanie zamknięta bo ona może zostać 

zamknięta poprzez wpis w planie, który np. radny lub ktoś inny wprowadzi i większość 

zaakceptuje. Pani burmistrz prowadziła rozmowy z Panem Janem Kowalczykiem, wniesione 

przez niego uwagi zostały zaakceptowane. Nadmieniła, iż gmina przygotowuje się do kolejnego 

wyłożenia pełnej dokumentacji, jeżeli zaistnieje taka potrzeba zostaną zaproszeni 

przedsiębiorcy. Dodała, iż po raz kolejny ktoś wprowadził zamieszanie  twierdząc, że Ci ludzie 

którzy płacą podatki, tworzą miejsca pracy będą musieli zamykać przedsiębiorstwa przez plan 

który jest tworzony. Osoba ta nie ma na celu dobra gminy, lecz zajmuje się prowizorycznymi 

działaniami mającymi wywołać zamieszanie. Podkreśliła, że tak jak większość mieszkańców 

gminy Stąporków jest przeciwna prowadzeniu działalności z niebezpiecznymi odpadami, 

ponieważ gmina Stąporków z tego powodu ma złe doświadczenia. Zamiast ewentualnych 

podatków czy kilku miejsc pracy, dla mieszkańców gminy Stąporków zarówno Pani burmistrz 

jak i większość mieszkańców, którzy złożyli petycję i są zainteresowani tym tematem, obawiają 
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się, że taka działalność może powstać na terenie gminy Stąporków. Dodała, ze gmina jest 

w stanie poświęcić ewentualne dochody z podatków czy też zatrudnienia kosztem życia 

z gwarancją mieszkania w miejscu gdzie nie ma ryzyka działalności związanej 

z najniebezpieczniejszymi odpadami, które mogły by być ściągnięte do gminy Stąporków. Pani 

burmistrz powiedziała, że nie weźmie za to odpowiedzialności. Nadmieniła, że jest głosem 

mieszkańców gminy Stąporków. Zamiarem planu nie jest likwidacja miejsc pracy czy 

przedsiębiorstw. Dodała, iż przedsiębiorcy są doceniani za to co robią. Ponownie powiedziała, 

że plan który zostanie przygotowany będzie jeszcze raz wyłożony. Uwagi tych 

przedsiębiorców, którzy prowadzą działalność zostały zaakceptowane. Ponownie powiedziała, 

iż nie zostały zaakceptowane uwagi dotyczące odpadów na które nie wyraziła zgody. Zwróciła 

się do radnych. Powiedziała, że jeżeli uważają iż może być prowadzona działalność 

z niebezpiecznymi odpadami wbrew uchwały którą w ostatnim czasie przygotowali i złożyli, 

która  jest nieskuteczna będą mogli wypowiedzieć się w planie. Powiedziała, że najpóźniej w 

kwietniu będzie przygotowana dokumentacja dotycząca uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na ul. Niekłańską, do tego miejsca uwagi przez Panią 

burmistrz nie zostały zaakceptowane, radni będą mogli się w tym temacie wypowiedzieć. 

Uwagi Pani burmistrz dotyczące niebezpiecznych odpadów na ul. Staszica i ul. Piłsudzkiego 

nie zostały zaakceptowane. Ponownie powiedziała, że jest przeciwna odpadom, w tej kwestii 

radni będą mogli się wypowiedzieć w chwili głosowania nad miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego. Pani burmistrz odwołała się do słów Pani mecenas, 

że jedyną formą zablokowania powstawania działalności związanej z niebezpiecznymi 

odpadami na omawianych terenach jest podjęcie miejscowego planu zagospodarowania. 

Poruszyła istotną kwestię ponieważ ktoś sugeruje, że nastąpi powiększenie planu miejscowego 

zagospodarowania na inne działki, dodała że takie informacje zostały usłyszane w mediach. 

Powiedziała, że czeka na wskazanie innych działek. Dodała, iż  do dnia dzisiejszego takie 

działki nie zostały wskazane, na których tworzony byłby plan miejscowego zagospodarowania 

przestrzennego, który blokowałby powstawanie działalności z niebezpiecznymi odpadami. 

Odniosła się do uchwał złożonych przez grupę radnych, których celem nie jest powiększenie 

terenu. Dodała, iż dokumentacja jest na końcowym etapie. Powiedziała, że dokumentacja 

dotycząc terenu GASPOL-u jest już przygotowana, i w kwietniu zostanie przedstawiona radzie 

do głosowania. Pani burmistrz poinformowała, iż w związku przyjęciem uwag zgłoszonych 

przez przedsiębiorców z gminy Stąporków dotyczących terenu Staszica procedura została 

wydłużona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zakończył dyskusję dotyczącą miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. Powrócono do sprawozdania.  

Pani Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, że w ostatnim czasie gmina Stąporków 

odzyskała 2,5 mln zł z VAT-u tj. z wykonanych inwestycji w latach poprzednich. 

Przypomniała, że przez ostanie lata odbywały się spotkania zarówno z mieszkańcami, sołtysami 

oraz radnymi dotyczące środków na fundusz sołecki, które zostawały kumulowane 

i przekazywane na wykonywanie większych inwestycji na ternie gminy, w szczególności na 

terenie sołectw. Wyjaśniła, iż fundusz sołecki to niewielkie kwoty, maksymalnie sięgające 

do 40 tys. zł. Dodała, iż w przeprowadzanych rozmowach stwierdzono, że za tą kwotę 

nie powstałby plac zabaw. Wyjaśniła, iż korzystniejsze dla gminy było kumulowanie środków 

i wykonywanie większych oraz rozsądniejszych inwestycji. Nadmieniła, że środki 
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te przekazywane były na drogi powiatowe, co było głównym celem. W dalszej części 

wypowiedzi Pani burmistrz powiedziała, że Gmina Stąporków była, jest i będzie 

zainteresowana  50% współfinansowaniem dróg powiatowych w roku bieżącym oraz 

w ubiegłym nie została otrzymana informacja o możliwości 50% finansowaniem dróg. 

Powiedziała, iż wykonano i zostaną wykonane wszystkie inwestycje zaplanowane na początku 

kadencji. Poinformowała, że wyremontowanych zostanie więcej dróg od pierwotnego 

założenia. Powiedziała, iż po przeprowadzonych rozmowach z sołtysami oraz radnymi na 

przyszły rok, którzy byli zainteresowani funduszem sołeckim, ustalili, że środki w kwocie 

prawie 840 000 zł zostaną zabezpieczone na ten cel, po wcześniejszym przegłosowaniu przez 

radnych. Powiedziała, że gmina nie posiada informacji w sprawie ewentualnego 

współfinasowana dróg powiatowych na rok bieżący i przyszły. Dodała, że największe przetargi 

dotyczące dróg, mostów, oświetleń zostały otwarte. Wyjaśniła, że przy ewentualnym 

zaciągnięciu zobowiązania finansowego drogi zostaną wykonane w przeciągu najbliższych 

14 miesięcy. Powiedziała, że gminę będzie stać na wykonanie funduszu sołeckiego. Pani 

burmistrz podziękowała mieszkańcom sołectw, sołtysom jak i radom sołeckim za zrozumienie, 

wysłuchanie próśb i nie wyodrębniania funduszu sołeckiego w ostatnich latach, co przyczyniło 

się do wykonania większych, konkretniejszych zadań. Dodała, że  spora część inwestycji 

została wykonana z pozyskany środków zewnętrznych. Powiedziała, iż na spotkaniu gdzie była 

obecna większość radnych wraz z mieszkańcami opowiedzieli się za tym, aby fundusz sołecki 

na przyszyły rok był, po wcześniejszym przegłosowaniu przez radnych. Mieszkańcy sołectw 

będą mogli zadecydować na co zostanie przeznaczony. Powiedziała, że gmina jest aktualnie 

na etapie opracowania koncepcji zagospodarowania terenu Czarna- Czarniecka Góra 

pod dalsze zagospodarowanie obszaru uzdrowiskowego, który ma powstać na tym terenie. Pani 

burmistrz powiedziała, że powstaje koncepcja, która przewiduje wybudowanie między innymi 

tężni, obiektu z saunami, ścieżkami zdrojowymi, siłownią placem zabaw i parkingiem. 

Poinformowała, iż gmina otrzymała informację, iż pod koniec bieżącego roku zostanie 

ogłoszony nabór wniosków. Dodała, iż w związku z tym w najbliższym czasie będzie 

opracowywana dokumentacja na ten cel. W momencie ogłoszenia naborów gmina Stąporków 

taki wniosek złoży. Dodała, iż w piątek został otwarty przetarg na drogi i mosty, gmina 

Stąporków pozyskała środki w kwocie 6 mln zł na ten cel, lecz po przetargu okazuje się, że 

będzie trzeba dołożyć 4,5 mln zł, co zostanie poddane pod głosowanie podczas dzisiejszych 

obrad. Poinformowała, że gmina musiała zaciągnąć zobowiązanie, aby wykonać wszystkie 

drogi na które pozyskano środki. Pani burmistrz powiedziała, iż przetarg dotyczył budowy 

drogi gminnej Wąglów− Błaszków, ul. w Wólce Plebańskiej, drogi gminnej ul. Mokra Wielka 

Wieś, ul. Piaskowa w Stąporkowie. Wyjaśniła, iż  od dłuższego czasu trwało postępowanie 

dotyczące przejęcia od PKP wjazdu na ulicę państwową, została otrzymana odmowa. 

Wyjaśniła, że wjazd na ul. Piaskową w Stąporkowie nie należy do gminy w związku z czym 

nie będzie możliwości na tym odcinku położenia nawierzchni asfaltowej. Dodała, iż  docinki 

należące do gminy Stąporków zostaną wyłożone nawierzchnią asfaltową. Powiedziała, 

że zostanie przebudowana droga wewnętrzna w Gosaniu, droga od ul. Miłej do Błaszkowa, 

droga wewnętrzna w Odrowążu. Zostanie wykonany remont drogi w Niekłaniu Wielkim 

ul. Żabia, remont drogi gminnej w Błaszkowie, Świerczów Mały, ul. Zielona Góra w Niełkaniu 

Małym, droga w Lutej, remont drogi w Hucisku ul. Górna, remont fragmentów drogi gminnej 

w Stąporkowie ul. 1000-lecia, ul. 1- Maja, remont drogi w Komorowie Górnym, droga 
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wewnętrzna przy ul. Żeromskiego w Stąporkowie- fragment. Zostanie wybudowany most 

w Czarnieckiej Górze, zostanie wykonany remont mostu Krasna - Bień. Ponownie 

poinformowała, na ten cel zostały pozyskane środki rządowe w kwocie 5 mln 900 zł. 

Powiedziała, iż został przygotowany projekt uchwały dotyczący zabezpieczenia brakujących 

środków. Nadmieniła, że został otwarty przetarg na oświetlenie uliczne, gmina Stąporków na 

ten cel pozyskała  5 mln zł. Kwota po przetargu jest o wiele wyższa. Dzięki pozyskanym 

środkom oraz w momencie ich zabezpieczania, do końca przyszłego roku zostanie wymienione, 

zmodernizowane oświetlenie uliczne w całej gminie na energooszczędne oraz wybudowane 

brakujące odcinki oświetlenia w miejscowości Kozia Wola, Gosań, Niełkań Wielki przy 

ul. Niekłańskiej. Dodała, że trwa przygotowywanie wniosków na remont świetlicy w Czarnej 

oraz kościoła w Odrowążu oraz Niekłaniu Wielkim. Dodała, iż gmina będzie się starać 

pozyskać na ten cel środki zewnętrzne. Poinformowała, że pod koniec marca br. zostanie 

ogłoszony przetarg na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. Gmina na ten cel 

pozyskała 4 mln zł. Przetarg obejmuje takie miejscowości jak Boków, Furmanów, Lelitków 

część Niekłania Wielkiego, Komorów, Adamek Wólka Zychowa. Dodała, że w sumie 200 

gospodarstw zgodziło się i złożyło deklarację na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Poinformowała, że w związku z pozyskanymi środkami na zakup wozu asenizacyjnego 

do ZGKiM, zostanie ogłoszony przetarg. Powiedziała, że pozyskano środki na budowę 

wodociągu w Niekłaniu przy ul. Hubala. Dodała, iż analizowane są finanse i postarają się 

wybudować brakujący odcinek wodociągu przy ul. Koneckiej w Stąporkowie. Poinformowała, 

że przed gminą przebudowa stacji uzdatniania wody w Smarkowie, oraz przygotowanie 

dokumentacji w celu ustalenia przydatności ujęcia wody w miejscowości Mokra. Pani 

burmistrz powiedziała, że w sprawozdaniu międzysesyjnym dokonano odbioru końcowego 

inwestycji dotyczącej budowy placu zabaw w Ogródku Jordanowskim i dodatkowego sprzętu 

na siłownię. Zawarto umowę na nadzór inwestorski dotyczący zadania budowy budynku 

użyteczności kulturalno społecznej wraz z zagospodarowaniem terenu oraz rozbiórką 

istniejącego w formie ’”Zaprojektuj i Wybuduj w Niekłaniu. Zawarto umowę na zadanie 

dotyczące budowy świetlicy wraz z pomieszczeniami remizy w Mokrej wraz rozbiórką 

istniejącego budynku. Dodała, iż w dnu dzisiejszym następuje przekazanie placu budowy. 

Zawarto umowy na dotacje celowe z Zakładem Gospodarki Komunalnej. Złożono wnioski 

o dofinansowanie na zakup wyposażenia i realizacje różnych zajęć dla wszystkich kół 

gospodyń wiejskich z terenu gminy Stąporków. Złożono wniosek o płatność rozliczającą 

końcową inwestycję dotyczącą przebudowy świetlicy w Świerczowie. Dokonano aktualizacji 

wniosku o dofinansowanie głęboka modernizacja energetyczna budynków użyteczności 

publicznej dotyczącej Szkoły w Krasnej oraz Publicznego Przedszkola w Stąporkowie. Dodała, 

iż inwestycje są w trakcje realizacji. W ostatnim czasie zostały przygotowane wnioski dla 

jednostek Ochotniczych Straży Pożarnej, które zgłosiły chęć pozyskania środków 

zewnętrznych. Pani burmistrz powiedziała, że do najważniejszych zadań realizowanych 

w okresie między sesyjnym należało wydanie zarządzeń w sprawach dotyczących między 

innymi: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2023 r.; przyznania dodatku 

motywacyjnego dla dyrektora Przedszkola Publicznego oraz dyrektorów Publicznych Szkół 

Podstawowych dla których Gmina Stąporków jest organem prowadzącym; powołania Komisji 

Przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez przeprowadzenia negocjacji na zadanie pod nazwą przebudowa, budowa 

http://bip.staporkow.pl/?a=10118
http://bip.staporkow.pl/?a=10273
http://bip.staporkow.pl/?a=10273
http://bip.staporkow.pl/?a=10273
http://bip.staporkow.pl/?a=10275
http://bip.staporkow.pl/?a=10275
http://bip.staporkow.pl/?a=10275
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i remont dróg publicznych i wewnętrznych oraz budowa i remont mostów w ciągach dróg 

publicznych w Gminie Stąporków; w sprawie powołania Komisji do przeprowadzenia 

rokowań, po drugim przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 

19 stanowiącego własność Gminy Stąporków znajdującego się na parterze w budynku 

wielorodzinnym III - kondygnacyjnym przy ul. Plac Wolności 12 wraz z pomieszczeniem 

przynależnym – piwnicą; powołania Komisji konkursowej oceniającej wnioski 

o dofinansowanie lub sfinansowanie zadania własnego Gminy Stąporków w zakresie tworzenia 

warunków sprzyjających rozwojowi sportu w roku 2023. Pani burmistrz dodała,  iż na chwilę 

obecną podpisano umowę z klubem sportowym Kamienna Wola po aktualizacji kosztorysu taka 

sama umowa lecz na dużo większą kwotę tj. 67 000 zł zawartą z klubem sportowym Radiators; 

określenia sposobu przekazywania sprawozdań przez kierowników jednostek organizacyjnych 

podległych Urzędowi Miejskiemu w Stąporkowie. Dodała, iż na czas remontu Publicznego 

Przedszkola w Stąporkowie zajęcia przedszkole zostały przeniesione do budynku szkoły 

nr 2 w Stąporkowie. Ustalano plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalono maksymalną kwotę dofinansowania opłat w 2023 r. za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu oraz szkołach dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Stąporków. Pani burmistrz powiedziała, że uczestniczyła w wielu spotkaniach 

reprezentujących Urząd Miejski jak i gminę Stąporków. Skierowała podziewania w kierunku  

radnych, sołtysów, a w szczególności pracownikom urzędu za ciężką merytoryczną pracę 

na rzecz rozwoju gminy Stąporków. Dodała, iż w gminie Stąporków dużo się dzieje. 

Pozyskiwane są rekordowe środki zewnętrzne. Wszystkie możliwe wnioski zostały przyznane 

z wyjątkiem jednego, który dotyczył budowy kanalizacji na 36 mln zł. Powiedziała, że w 

najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na opracowanie dokumentacji budowy 

kanalizacji w Odrowążu, Niekłaniu Małym oraz Niekłaniu Wielkim. 

Ad.pkt.6. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w przedszkolu oraz szkołach 

prowadzonych przez Gminę Stąporków za rok 2022. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni są w posiadaniu sprawozdania, które 

organ prowadzący był zobligowany przedłożyć radzie. 

W związku z brakiem uwag i pytań poddał sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w przedszkolu oraz szkołach, 

prowadzonych przez Gminę Stąporków za rok 2022 pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” przyjęła sprawozdanie 

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w przedszkolu oraz szkołach prowadzonych przez Gminę Stąporków za rok 2022. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 

Obrady wznowiono od punktu 7. 

Ad. pkt. 7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty uchwał pozytywnie zaopiniowane 

co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym komisji Rady Miejskiej 

i ponieważ Radni są w ich posiadaniu, nie zachodzi potrzeba odczytywania. 

http://bip.staporkow.pl/?a=10275
http://bip.staporkow.pl/?a=10275
http://bip.staporkow.pl/?a=10264
http://bip.staporkow.pl/?a=10264
http://bip.staporkow.pl/?a=10264
http://bip.staporkow.pl/?a=10264
http://bip.staporkow.pl/?a=10264
http://bip.staporkow.pl/?a=10253
http://bip.staporkow.pl/?a=10253
http://bip.staporkow.pl/?a=10253
http://bip.staporkow.pl/?a=10251
http://bip.staporkow.pl/?a=10251
http://bip.staporkow.pl/?a=10236
http://bip.staporkow.pl/?a=10236
http://bip.staporkow.pl/?a=10236
http://bip.staporkow.pl/?a=10236
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Ad.pkt.7. ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2024 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż jak co roku radnym zostały przedłożone 

dwa projekty uchwał w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego na 2024 rok. Powiedział, 

że po dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji rada zagłosowała, iż pod głosowanie zostanie 

poddany jeden projekt uchwały. Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść projektu 

uchwały.  

Radny Edward Mazur powiedział, iż ma nadzieję że radni podejmą decyzję dotyczącą 

wyodrębnienia funduszu sołeckiego. Nadmienił, że jeżeli fundusz sołecki powstanie to 40 % 

zwrotu dostaje gmina za wykonane zadania. Wyraził swoje ubolewanie, że w poprzednich 

latach fundusz ten nie został wyodrębniany. Podał dane liczbowe iż, 8 lat po 300 000zł w sumie 

2 mln 400 zł, kwota którą gmina straciła. Apeluje o podjęcie tej uchwały . 

Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do wypowiedzi swojego przedmówcy. 

Powiedział, że jako jeden z radnych był za tym, aby nie wyodrębniać funduszu sołeckiego 

i kumulować go na inne większe inwestycje. Fundusz ten mógłby zostać niewyodrębniony 

i przekazany na przykład jako wkład własny do inwestycji na które pozyskano pieniądze. 

Wyjaśnił, iż taka decyzja może mieć różne konsekwencje. Powiedział, iż co roku dziękuje 

wszystkim sołtysom. Dodał, że ze względu na niewyodrębnienie funduszu sołeckiego pieniądze 

te zostały przekazane na wyremontowanie i ocieplenie szkoły w Niekłaniu  za co w imieniu 

własnym  Radnego Macieja Pokusy oraz Radnej Barbary Zamachowskiej dziękuje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał  „ § 1Wyraża się zgodę na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w budżecie Gminy Stąporków na 2024 rok”.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” –  12 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” – 1 głos 

podjęła uchwałę Nr LXXIII/490/2023 w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2024 roku, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stąporków 

w 2023 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” –  12 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” – 1 głos 
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podjęła uchwałę Nr LXXIII/491/2023 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Stąporków w 2023 roku, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu osłonowego Gminy 

Stąporków „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIII/492/2023 w sprawie uchwalenia programu osłonowego Gminy Stąporków 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej 

w Stąporkowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenu gminy Stąporków, obręb geodezyjny 

Niekłań Mały, (teren przedsiębiorstwa GASPOL S.A). 

Radny Edward Mazur powiedział, że na komisji obecni byli przedsiębiorcy, którzy 

wypowiadali się na temat zagospodarowania przestrzennego dla dwóch terenów. Dodał, 

że opowiadali się negatywnie, aby nie wprowadzać rygorów, które mają być wprowadzone 

w nowym planie zagospodarowania przestrzennego. Przytoczył przykłady, udostępniona miała 

być zabudowa jednorodzinna i wielorodzinna, dodając iż  jak można pogodzić na terenie 

przemysłowym dwie różne sprawy. Radny powiedział, iż właściciele tych terenów podnieśli 

je z ruin. Poinformował, iż jeden z przedsiębiorców, powiedział że zatrudnia 70 osób i jeżeli 

wszedłby w życie plan zagospodarowania w takim kształcie to musiałby zamknąć zakład. 

Apeluje aby zagłosować za tą uchwałą, aby unieważnić poprzednią uchwałę. Dodał, że żaden 

z radnych nie chce, aby na terenie miasta Stąporkowa powstał zakład, który gromadziłby 

niebezpieczne odpady, ale są za tym, żeby zakłady mogły funkcjonować jak dotychczas.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” –  8 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –5 głosów 

podjęła uchwałę Nr LXXIII/493/2023 w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej 

w Stąporkowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenu gminy Stąporków, obręb geodezyjny 

Niekłań Mały, (teren przedsiębiorstwa GASPOL S.A), która stanowi integralną część 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 
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Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. e) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej 

w Stąporkowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenu miasta Stąporków, położonego 

w rejonie skrzyżowania ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego i ul. Stanisława Staszica. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” –  8 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –5 głosów 

podjęła uchwałę LXXIII/494/2023 w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej 

w Stąporkowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenu miasta Stąporków, położonego 

w rejonie skrzyżowania ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego i ul. Stanisława Staszica, która 

stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. f) Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rada 

w § 1  projektu uchwały wyraziła zgodę na dzierżawę na okres 10 lat. Wyjaśnił, że dzierżawa 

dotyczy pomieszczeń przy ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego nr 132A w Stąporkowie dla 

Banku Spółdzielczego z siedzibą w Końskich przy ulicy Zamkowej 7. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIII/495/2023 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu lokalu użytkowego, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. g) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wyjaśnił, że ulica znajduje się na Placu 

Wolności  i już wcześniej nosiła nazwę Komunalna, lecz brak jest potwierdzających 

dokumentów. W celu sformalizowania przygotowana została uchwała.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIII/496/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Stąporków, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 773, 

położonej w obrębie 0031 Świerczów, stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIII/497/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej 

w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 773, położonej w obrębie 0031 

Świerczów, stanowiącej własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. i) Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” –  11 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” – 2głosy 

podjęła uchwałę Nr LXXIII/498/2023  w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Kielcach, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. j) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenia na raty 

wierzytelności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie 

przypadających od najemcy lokalu komunalnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Jednocześnie powiedział, że jest to pierwszy 

krok pomocy rodzinie tj. rozłożenia na raty zaległości. Wyjaśnił, iż Dyrektor ZGKiM 

przygotuje kolejny projekt uchwały, który trafi na obrady komisji, sesji i będzie dotyczyć ilości 

rat.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIII/499/2023 w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenia na raty wierzytelności 
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Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie przypadających 

od najemcy lokalu komunalnego, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. k) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2023-2030. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały 

zostały naniesione zmiany, które były tematem dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji 

Rady Miejskiej, 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 10 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –3 głosy 

podjęła uchwałę Nr LXXIII/500/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2023-2030, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. l) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały 

zostały naniesione zmiany, które były tematem dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji 

Rady Miejskiej, 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 12 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –1 głos 

podjęła uchwałę Nr LXXIII/501/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2023 

rok, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. Sprawy różne. 

Głos zabrali: 

Radna Barbara Zamchowska zwróciła się z prośbą o przywiezienie kruszywa 

do miejscowości Wielka Wieś na ul. Górną, ul. Spokojną, ul. Łąkową, ul. Piaskową 

do Furmanowa na ulicę wewnętrzną i do Wólki Zychowej na ul. Jasną.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że co roku w okresie wiosennym komisja 

finansów odbywa posiedzenie wyjazdowe dotyczące oceny stanu dróg. Dodał, iż Pani Ela 
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regulowała tą sprawę. Powiedział, że jest to prośba o przywiezienie kruszywa jednocześnie 

informacja, że wiele innych dróg gminnych również wymaga uzupełnienia.  

Sołtys Huciska Pan Paweł Bartosiński poruszył temat oświetlenia, na które gmina pozyskała 

5 mln zł, do których dołożyć musi ok. 2 mln zł. Wyjaśnił, że chodzi o kwestię oświetlenia 

w miejscowości Hucisko, a dokładniej o Pana Przychodniego mieszkającego na ul. Kieleckiej 

nr 1. Nadmienił, iż ten Pan walczy o jeden słup od 20 lat bezskutecznie. Dodał, iż pan 

Przychodni posiadał wszystkie podpisy, ponownie dokumenty zostały złożone przez sołtysa  

z Huciska złożył do Pani burmistrz. Powiedział, że dokumenty te już wcześniej zalegały i nikt 

w tej sprawie nie mógł pomóc. Dodał, że ten pan też płaci podatki. Poprosił również 

o uwzględnienie ul. Leśnej Pana Kłosa i Pana Salaty. Dodał, iż jest to koniec ulicy, panuje tam 

ciemność, a w pobliżu znajduje się las. Wyjaśnił, iż bezpieczeństwo mieszkańców jest ważne. 

Pan sołtys powiedział, iż priorytetem jest Pan Przychodni. Powiedział, że będzie dobudowany 

odcinek w Koziej Woli, Wielkiej Wsi, Gosaniu. Dodał, że inwestycje są robione powtórnie 

powtórzył, że chodzi o jeden słup. Ponownie powtórzył, że sprawa ta trwa od 20 lat. Poprosił 

o zajęcie się tym tematem. W dalszej części wypowiedzi pan sołtys powiedział, że w grudniu 

2022 roku napisał list dot. ogrodzenia przy boisku szkolnym, które jest podziurawione 

stworzone z trzech innych co powoduje oszpecenie miejsca. Zawarta była informacja 

o demontażu starych toalet mieszczących się z tyłu dawnej szkoły, obecnie budynku 

socjalnego. Według pana sołtysa stwarzają niebezpieczeństwo, ponieważ są wycięte w betonie, 

jeżeli dziecko by tam wpadło bez pomocy osób trzecich się nie wydostanie. Pan sołtys 

przedstawił pierwotny zamysł placu zabaw. Wyjaśnił, iż trzech pracowników urzędu 

przyjechał, o trwały rozmowy, ustalony plan był taki, iż miało powstać pięć atrakcji dla dzieci 

i trzy siłownie zewnętrzne. Finalnie powstały dwie siłownie zewnętrzne i trzy atrakcje dla 

dzieci. Poinformował, iż w tym samym czasie taki sam plac zabaw zostaje budowany Wielkiej 

Wsi, gdzie powstaje pięć atrakcji dla dzieci oraz trzy siłownie zewnętrzne. Wyraził swoje 

zdziwienie, iż nagle pomniejszono ilość atrakcji bez zgody mieszkańców i rozmów z sołtysem. 

Poinformował, że w nawiązaniu do przedstawionego tematu uzyskał odpowiedź od pana 

sekretarza, że w Hucisku prowadzonych było dużo inwestycji takich jak kanalizacja. 

Powiedział, iż kanalizacja była dużo wcześniej budowana, pierwszy mieszkaniec podpisywał 

umowę dołączenia 13 lat temu. Dodał, iż Hucisko jest jedyną skanalizowaną miejscowością. 

Kolejną opisaną rzeczą w odpowiedzi od pana sekretarza było to, iż szkoła została 

przekształcona w budynek socjalny. Nadmienił, iż podjęta decyzja była na plus dla 

mieszkańców, na pewno dla budynku, ponieważ nie niszczeje tak jak budynek szkoły 

w Pardołowie. Powiedział, iż w związku z podjęciem takich decyzji mieszkańcy Huciska 

zostali bez świetlicy. Dodał, że są największą miejscowością w gminie, mają jedne z większych 

podatków posiadają największy fundusz sołecki, prężne koło gospodyń wiejskich pomimo to 

taki budynek jeszcze nie powstał. Powiedział, że w innych miejscowościach są takie budynki, 

które są remontowane, wykonywane lub już istnieją. W odpowiedzi zawarty był temat 

dotyczący remontu części ul. Górnej. Dodał, iż na profilu facebook pani burmistrz umieściła 

wpis, iż remont będzie dotyczył całej ul. Górnej. Zadał pytanie co w takim przypadku ma 

odpowiedzieć mieszkańcom, kto będzie tym szczęśliwcem od nr 1 do 10 czy 10 do 30. 

Powiedział, iż dziś był na tej ulicy i sprawdził, że w pierwszy odcinek ma długość 4,30m, potem 

4 m, kolejno ulica posiada całe brzegi. Poprosił o demontaż progu zwalniającego, ponieważ nie 

spełnia swojej funkcji, gdyż nie ma szkoły i dzieci. Poprosił o odpowiedź czy będzie 
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remontowana cała ul. Górna czy odcinek. Ponownie zapytał co ma przekazać mieszkańcom, 

dlaczego jedni będą mieć wyremontowane, a drudzy nie. Dodał, że gmina Stąporków jest 

jedyną gminą w Polsce, która posiada najwięcej pozyskanych milionów ok. 70 mln oraz nie 

posiadającą zadłużeń. Powiedział, że może gmina Stąporków będzie jedyną, która zrezygnuje 

z sołtysów. Wyjaśnił, iż trwają rozmowy na temat remontu odcinka ul. Górnej kolejno 

przedłużenia chodnika od  ul. Fabrycznej do szkoły „Górki”. Wyraził swoje niezadowolenie, 

że ktoś z urzędu przyjeżdża i decyduje o tym iż ulica ta nie będzie remontowana. Zapytał 

dlaczego z mieszkańcami i sołtysem takie spotkanie nie są przeprowadzane. W dalszej części 

wypowiedzi pan sołtys poruszył temat rodziny Lubczyńskich. Dodał, iż temat ten został 

poruszony na cały kraj lub województwo. W związku z tym skierował swoje podziękowania 

ku nieobecnej pani burmistrz, Pani Dyrektor MOPS,  Ewie Czechowskiej oraz Dyrektorowi 

ZGKiM. Dodał, iż panuje tam bieda, w dniu wczorajszym przywieziono na miejsce wersalki. 

Poinformował, iż te osoby są chore. Powiedział, że wraz z pracownicami MOPS-u, które 

przedstawiły tym państwu dokumenty, w momencie wyrażenia zgody i podpisania osoby 

te na drugi dzień były by umieszczone w ośrodku Pomocy w Końskich. Dodał, że nie wyraziły 

zgody. Wyjaśnił, iż w pewnym sensie rozumie ich decyzję, ponieważ nikt nie odda swojej 

wolności jaka by nie była. Pan sołtys powiedział, iż nie wie jaka będzie dalsza procedura być 

może sąd. Poprosił pana przewodniczącego jak i radnych o pomoc dla tej rodziny. Dodał, 

iż ze swoje strony może dostarczać pożywienie i robić paczki lecz to nie jest żadna pomoc. 

Kolejno powiedział, że w odcinku końca ul. Fabrycznej, a początku ul. Staszica na drodze 

znajduje się garb, który osobiście od 8 lat omija jak i większość z państwa.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy droga należy do gminy  

Sołtys Huciska odpowiedział, że jest to droga gminna, garb jest omijany nie da się przejechać 

samochodem. Poprosił o z zajęcie się tym tematem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do problemu rodziny przedstawionej przez pana 

sołtysa. Wyraził swoje zdanie, iż nie jest do końca tak jak  zostało to opisane w prasie. Dodał, 

że sytuacja pewnych zdarzeń miała tam miejsce co powinno być opisane, lecz została 

przedstawiona jako „być może” miało to miejsce.  Skierował podziękowania do osób, które 

wyjaśniały całą sytuację. Nadmienił, iż niepotwierdzone informacje przynoszą konsekwencje 

dla sołtysa jak i całej gminy 

Radny Jacek Trudnos wyraził swoje poparcie dla Sołtysa Huciska. Powiedział, 

iż przedstawione przez niego tematy powinny być dawno wyjaśnione. Dodał, iż to wstyd 

że musi przypominać wiele razy pewne kwestie. Nadmienił, że w podobnej sytuacji jest 

przejazd kolejowy w Starym Grzybowie. Powiedział, że pomimo wielokrotnych interwencji 

i znajdującego się tam słupa lampa nie została powieszona. Poprosił, aby pamiętać o tej 

sprawie. Poruszył temat rozbiórki przystanków pół roku przed montażem nowych. Podał 

przykład iż w Grzybowie w kierunku Końskich i Stąporkowa przystanki zostały zdemontowane 

jesienią ubiegłego roku. Powiedział, iż czekający tam ludzie oraz dzieci całą jesień zimę 

i zapewne wiosnę stoją pod gołym niebem. Poprosił o odpowiedź czy te przystanki będą czy 

też nie, ponieważ mieszkańcy dopytują.  

Radna Barbara Zamachowska odniosła się do tematu placu zabaw. Powiedziała, że huśtawka 

była ze starego placu zabaw. Dodała, iż w tej kwestii nie było więcej inwestycji 

Sołtys Lelitkowa Pan Tadeusz Dobrowolski powiedział, iż nie wszyscy Radni mają 

świadomość o działalności mieszkańców Lelitkowa. Dodał, że w czynie społecznym przy 
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altankach zostało wykonane 80 metrów kostki zakupione przez mieszkańcy. Dodał, 

iż nadleśnictwo przekazało drzewo, które zostało przerobione na stoły, ławy. Nadmienił, 

iż Panią burmistrz nic to nie kosztowało oprócz przekazania farby na te rzeczy. Wyjaśnił, 

iż mieszkańcy poprosili aby Pan sołtys zainterweniował w sprawie ogrodzenia placu zabaw 

i siłowni. Ponieważ wszystko to co zostało wykonane przez mieszkańców jak i gminę zostaje 

niszczone przez dziki oraz na ten teren wjeżdżają samochody, quady. Wyjaśnił, iż Lelitków jest 

małą miejscowością, aby było można zebrać pieniądze na ogrodzenie. Poprosił o załatwienie 

tej sprawy w tym roku. Powiedział, że mieszkańcom Lelitkowa obiecano w momencie 

posiadania księgi wieczystej wykonanie 200 m drogi, która służy do wjazdu do lasów. Dodał, 

iż droga ta jest ruchliwa wyłożenie tej drogi tłuczniem jest rozwiązaniem chwilowym. 

Wyjaśnił, iż w chwili obecnej droga jest w fatalnym stanie. Poprosił o wykonanie obiecanej 

inwestycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do swojego przedmówcy. Powiedział, 

iż prowadził rozmowy z panią burmistrz w sprawie ogrodzenia oraz drogi w Lelitkowie, której 

uwłaszczenie trwało długo. Dodał, że księga jest od 2/3 tygodni w urzędzie. W momencie 

posiadania przez gminie oszczędności i pojawienia się przetargu, których obecnie nie ma droga 

zostanie wykonana. Przyznał, że większość Radnych przychylił się do tego, iż mieszkańcy 

Lelitkowa integrują się i wiele rzeczy wykonują we własnym zakresie, jak i przy pomocy 

gminy. Dodał, iż problem dzików jest problemem ogólnym, prowadził rozmowy z Panią 

burmistrz, powiedział że wszystkie rzeczy są ważne, ale w pierwszej kolejności będą wykonane 

inwestycje związane z przetargami tj. oświetlenie oraz przydomowe oczyszczalnie. Po ich 

wykonaniu Radni jak i Pani burmistrz będą decydować o mniejszych inwestycjach. 

Poinformował, iż problemy mieszkańców Lelitkowa nie są zapomniane.  

Radny Tomasz Kurcabrt  odniósł się i jednocześnie uzupełnił wypowiedź Radnego Jacka 

Trudnosa dotyczącą przystanków. Zwrócił się z zapytaniem do Pana sekretarza o termin 

postawienia wiat przystankowych. Powiedział, iż ten temat niejednokrotnie poruszali z 

Radnym Kamilem Zielińskim, ponieważ są zaczepiani przez mieszkańców Placu Wolności i 

pytają o to kiedy wiaty zostaną postawione. Zapytał o to kto zadecydował aby na okres 

jesienno-  zimowy zostały zdemontowane przystanki. Poprosił o podanie daty ich powstania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej nawiązał do swego przedmówcy, iż mieszkańcy dopytują 

o te wiaty. 

Radny Maciej Pokusa poinformował, iż wypowiada się w imieniu Pani sołtys z Wąglowa. 

Zwrócił się z zapytaniem do Pana sekretarza w sprawie zabranych z placu zabaw sześciu ławek. 

Nadmienił, że mieszkańcy dopytują się o to kiedy wrócą na miejsce. Poprosił o udzielenie 

informacji na najbliższych  obradach sesji. Pan Radny Maciej Pokusa ponownie zwrócił się 

do sekretarza z prośbą o interwencję w powiecie w kwestii wyłożenia tłucznia na drodze 

powiatowej w Nadziejowie.. Dodał, iż w tej sprawie wystosowane zostało pismo przez panią 

sołtys. Poprosił o skontaktowanie się z powiatem i przypomnienie. Pan Radny nakreślił, 

dokładne położenie drogi. Wyjaśnił, iż znajduje się w lewo od krzyża, tzw. przedłużenie ul. 

Szkolnej. Powiedział, iż jak co sesję prosi o przycięcie drzew wzdłuż ulicy powiatowej 

Niekłań- Stąporków. Dodał, iż sprawę niejednokrotnie zgłaszał dyrektorowi, mimo to cały czas 

jest oddalana. Kolejnym poruszanym tematem przez Radnego była prośba o umalowanie 

barierki mostu wraz z wykonaniem nawierzchni w Niełkaniu. Dodał, iż w ubiegłym roku trwały 

rozmowy z Panem dyrektorem oraz miała wizytacja na miejscu. Podczas, której Pan Radny 
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powiedział, iż trzeba zdjąć pierwszą nawierzchnie i położyć „dywanik”. Dodał, iż zostało 

to „zaciapane” kamieniami ze smołą, na drugi dzień po tych działaniach nastąpiło poruszenie 

mieszkańców ponieważ wyglądało to gorzej po remoncie niż przed w obecnej chwili stan 

nawierzchni mostu jest tragiczny. Wyjaśnił, iż wszystko co zostało wsypane, wysypało się. 

Powiedział, iż te sprawy zostawały od lat zgłaszane. Nadmienił, że obiecano wykonanie rowów 

w Niekłaniu Małym ul. Hubala w momencie remontu nawierzchni Niekłań – Odrowąż. W 

Wólce Plebańskiej odbywały się protesty mieszkańców, rowy zostały wykonane. Pan Radny 

powiedział, obiecano, iż i rowy zostaną wykonane we wrześniu, sprawa nie została zakończona. 

Ponownie zwrócił się do Pana sekretarza o przekazanie tych słów powiatowi, dodał iż chciałby 

uzyskać odpowiedź. Ponownie poruszył kwestię pisma dotyczącego poszerzenia drogi 

w Niełkaniu, na której często są kolizje i wypadki. Odniósł się do wypowiedzi sołtysa z Huciska 

iż powiedział, że są różne szerokości dróg które potrzebują remontu. Ponownie powiedział, 

iż ten odcinek jest niebezpieczny. Dodał, iż co roku mają miejsce  3/4 dość poważne kolizje. 

Powiedział, iż niedawno samochód  wpadł do rowu. Poinformował, iż na tym odcinku jest 

ciężko żeby dwa samochody osobowe się minęły. Powiedział, aby nie czekać do momentu, 

aż na tym odcinku wydarzy się nieszczęście. Wyraził swoje obawy, iż tragedia może się 

wydarzyć z udziałem dzieci. Piesi muszą zejść na pobocze którego nie ma. Powiedział, że 

odcinek ma 900 m. Poprosił o poinformowanie na przyszłej sesji jak to wygląda.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do pana sekretarz. Powiedział, iż nawiązując do 

wypowiedzi Radnego Macieja Pokusy poprosił, aby urząd Miasta i gminy Stąporków posiadał 

kopię projektu remontu ul. Szkolnej ze względu na dużą inwestycję. Dodał, że mieszkańcy jak 

i przedsiębiorcy dopytują o szczegóły 

Sołtys Kamiennej Woli Jolanta Zbróg powiedziała, że droga powiatowa Modrzewina – 

Przyłogi znajduje się w tragicznym stanie. Dodała, że ten sam stan ma miejsce od krzyżówki  

w stronę  Adamka. Powiedziała, iż Kamienna Wola jest zapomnianą miejscowością pod 

każdym względem, gdyż nie posiadają dróg, świetlicy, przystanków, które zostały rozebrane. 

Radny Tomasz Kurcbart odniósł się do wypowiedzi Pani sołtys Kamiennej Woli. Powiedział, 

że był obecny na spotkaniu z Panem starostom i według jego informacji droga Przyłogi ma być 

remontowana. Wyjaśnił, że ma zostać złożony projekt na dofinasowanie na remont całego 

odcinka od ul. 1-go maja w Stąporkowie do Przyłóg.  

Radny Sławomir Dąbrowski odniósł się do tematu dróg. Powiedział, iż z przeprowadzonych 

rozmów ze starostwem wynika, iż w planach jest remont odcinka od ul. 1-go Maja 

do krzyżówek. Ponownie powiedział, iż niejednokrotnie trwały rozmowy w tym temacie, 

ze starostwem. Dodał, iż osobiście zależy mu na tej drodze. Pan Radny Sławomir Dąbrowski 

podziękował powiatowi jak i gminie ponieważ od Adamka do Krasnej w kierunku Stąporkowa 

wszystko zostało wykonane. Poinformował, że wszystkie siły i środki są rzucane, aby wykonać 

odcinek Przyłogi- ul. 1-go Maja.  

Radny Krzysztof Chrzan poruszył temat drogi Gustawów w stronę Kucębowa. Dodał, iż ten 

odcinek należy do gminy w związku z tym zwrócił się z prośbą o przycięcie pobocza ponieważ 

krzaki wyrastają z rowów. Ponownie poprosił o utwardzenie drogi dojazdowej do dwóch 

ostatnich mieszkań w Lutej. Wyjaśnił, iż droga ta jest rozjeżdżona co utrudnia dojazd karetki.   

Powiedział, iż mieszkańcy zgłaszali prośbę o dostawienie jednej lampy pomiędzy 

miejscowością Gustawów- Kucębów, która ma zostać wykonana z projektu. Poprosił 

o informację czy rzeczywiście wykonanie tej lampy znajduje się w tym dokumencie. Dodał, 
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iż panuje tam ciemność, a droga jest uczęszczana. Radny powiedział, że w miejscowości Luta 

lampy znajdują się co drugi lub trzeci słup. Mieszkańcy zwracają się z prośbą o dowieszenie 

lamp. Poprosił o zajęcie się tą sprawą. W dalszej części wypowiedzi Pan rady poruszył temat 

Ośrodka Zdrowia mieszczącego się w Krasnej, a dokładniej jego ogrodzenia. Dodał, 

iż w obecnej chwili jest w tragicznym stanie. Poinformował, że Pani dyrektor przekazała 

wiadomość iż w tej sprawie trzeba przeprowadzić rozmowy z Panią burmistrz. Skierował 

zapytanie czy w tym kierunku przeprowadzone zostały poczynania pomiędzy Panią dyrektor, 

a Panią burmistrz. 

Sekretarz Gminy powiedział, iż wszystkie uwagi podlegają wnikliwej analizie przez 

pracowników urzędu, które na bieżąco będą wyjaśniane. Dodał, iż w momencie nie otrzymania 

odpowiedzi prosi o bezpośredni kontakt.  

Ad. pkt. 9. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

LXXIIII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie dziękując wszystkim za przybycie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Małgorzata Zawada      Jacek Kołodziej  

 


